
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 sierpnia 
2009 roku do dnia 15 września 2009. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie członków komisji 
przetargowej na obsługę i udzielenie kredytu długoterminowego. Skład komisji w 
osobach: Ewa Patrzałek, Ewa Jakubowska i Monika Czerniejewska. Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował skład komisji. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM Astra z prośbą o dofinansowanie 
do pokrycia częściowego opłaty za rzut ścieków na oczyszczalni w Mostkowie. 
Burmistrz wyraził zgodę na dofinansowanie w kwocie 3.500,00 zł z GFOŚiGW. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Dzikowo o przyznanie 
dodatkowych środków w wysokości 500,00 zł na zagospodarowanie parku 
wiejskiego. Burmistrz wyraził zgodę na przyznanie wnioskowanej kwoty na w/w 
cel.  

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Komendanta Wojewódzkiej Policji w 
Szczecinie z prośbą o rozważenie możliwości zwolnienia Komendy z obowiązku 
zapłaty podatku od nieruchomości za miesiące wrzesień, październik, listopad i 
grudzień 2009. Burmistrz postanowił poinformować Komendanta, iż jest gotowy 
przychylić się do wniosku i podpisać stosowne porozumienie, w wyniku którego 
zaoszczędzone środki zostaną przeznaczone na doposażenie i bieżące 
funkcjonowanie Komisariatu Policji w Barlinku. Jednocześnie Burmistrz prosi o 
informacje, czy oszczędności spowodowane zwolnieniem z podatku od 
nieruchomości wystarczą na uzupełnienie ograniczeń budżetowych w bieżącym 
funkcjonowaniu Komisariatu Policji w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
rozłożenie na raty podatku od środków transportowych i umorzenie odsetek za 
zwłokę. Wnioskodawca został wezwany do złożenia wyjaśnień do wniosku. Z 
uwagi na brak dokumentów uzupełniających wniosek i po analizie Burmistrz nie 
wyraził zgody na przyznanie ulgi w spłacie podatku od środków transportowych. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z następującymi wnioskami o dofinansowania i 
dokonał poniższych ustaleń: 

         - wniosek Sołectwa Moczkowo o zakup żarówek do świetlicy wiejskiej - Burmistrz 
Barlinka wyraził zgodę na zakup przedmiotowych żarówek, 

        - wniosek Sołectwa Moczkowo o zwiększenie środków na realizację dożynek 
sołeckich (środki te nie były wykazane w planie) - Burmistrz Barlinka wyraził 
zgodę na zwiększenie przedmiotowych środków, mając na uwadze poczynione 
oszczędności przy realizacji innych zadań, 

        - wniosek OSP w Mostkowie o dofinansowanie wyjazdu do Międzyzdrojów - 
Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na powyższe dofinansowanie z rezerwy ogólnej 
w kwocie 1200,00 zł, 

        - wniosek Związku Pszczelarzy w Barlinku o dofinansowanie obchodów 55-lecia 
istnienia Związku - Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na przedmiotowe 
dofinansowanie. 

 

 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 
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1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. realizacji zadań związanych z 
rozwojem marki Nordic Walking. Burmistrz postanowił, aby cyklicznie 
odbywały się spotkania z rada wdrażania marki Nordic Walking. Burmistrz 
zobowiązał kierownika ROś do poinformowania dyrektorów szkół o wdrażaniu 
w/w marki i zainicjowaniu jej w szkołach. Jednocześnie Burmistrz polecił, aby 
PGK Sp. z o.o przygotowało stosowny wniosek do budżetu o zabezpieczenie 
środków finansowych na utrzymanie tras Nordic Walking. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją oświetlenia ulicznego w 
Moczkowie. Zatwierdził przedmiotową koncepcję z dwiema uwagami. 
Odległość miedzy słupami należy zachować na odcinku min. 40 m, a 
oświetlenie wzdłuż działki nr 270 należy zaprojektować w ilości trzech słupów 
oświetleniowych. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. utworzenia biblioteki miejskiej 
w obiekcie przy ul. Gorzowskiej w Barlinku, działka nr 245/2. Po analizie 
Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt uchwały intencyjnej w spr. 
zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na rok 2010 na 
przygotowanie i realizację inwestycji polegającej na adaptacji budynku przy ul. 
Gorzowskiej na działce nr 245/2 na działalność biblioteki miejskiej w Barlinku i 
przedłożyć Radzie Miejskiej z prośbą o opinię w przedmiotowej sprawie i 
skierowanie uchwały na wrześniową sesję Rady Miejskiej. Jednocześnie 
Burmistrz polecił wystosować pismo do dyrektora BOK, aby zapoznał się z 
inwentaryzacją w/w budynku i zorganizował wspólne spotkanie celem 
wypracowania koncepcji zagospodarowania pomieszczeń w budynku przy ul. 
Gorzowskiej 78 na cele biblioteki. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikiem zamówienia na realizację Studium 
wykonalności dla zadania pn. „Przebudowa ulicy Fabrycznej w Barlinku” i 
wyraził zgodę na zawarcie umowy z wybranym wykonawcą przedmiotowego 
zadania. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ulicy Wiśniowej w 
Barlinku dot. budowy drogi i jej oświetlenia, i zobowiązał RI do 
poinformowania mieszkańców ww. ulicy, iż zadanie dot. budowy 
przedmiotowej drogi znajduje się w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Gminy 
Barlinek, oraz że będzie ono brane pod uwagę przy przygotowywaniu projektu 
budżetu do realizacji w 2010 roku, kiedy to zostanie przygotowana 
dokumentacja projektowa. Natomiast realizacja nastąpi w roku 2011. Do tego 
czasu, Burmistrz zobowiązał RI do bieżącego dokonywania napraw ulicy 
Wiśniowej. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o zawarcie umowy 
regulującej budowę sieci wodociągowej i kanalizacji na działce nr 460/17 i 
wyraził zgodę na zawarcie powyższej umowy. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy sieci wodociągowej i 
stacji uzdatniania wody we wsi Moczydło, gdzie wykonawca dokumentacji do 
powyższej inwestycji zwrócił się z prośbą o dodatkowe wynagrodzenie za 
opracowanie oceny oddziaływania na środowisko. Po przeanalizowaniu 
zaistniałej sytuacji, Burmistrz nie wyraził zgody na powyższe dodatkowe 
wynagrodzenie. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o uzgodnienie 
trasy podłączenia projektowanej sieci kanalizacyjnej do nowobudowanego 
budynku wraz z prawem do dysponowania działkami na cele budowlane i 
postanowił udzielić przedmiotowego prawa do dysponowania działkami na 
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okres 3 lat oraz udzielić zgody na ww. podłączenie. Ponadto Burmistrz 
zobowiązał PWK "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku do zweryfikowania założeń 
projektowych ww. sieci kanalizacyjnej. 

9. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dot. zmiany organizacji ruchu 
na czas remontu drogi nr 156, wyraził zgodę na przeprowadzenie objazdów oraz 
przedmiotową zmianę organizacji ruchu na czas remontu ww. drogi. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z potrzebami dot. budowy dodatkowej 
infrastruktury sportowej przy boisku Orlik 2012 postanowił: 

               - wyraził zgodę na budowę punktu czerpalnego wody w pobliżu trybun oraz 
dwóch skrzynek zasilających na rogach budynku szkolnego, 

               - zgłosić roboty budowlane na budowę bieżni poliuretanowej oraz piaskownicy do 
skoku w dal, a także zlecić wykonanie planu zagospodarowania do zgłoszonych 
robót, 

               - budowę rzutni do rzutu kulą zrealizować w trybie remontowym, 
               - zlecić przygotowanie kosztorysu dot. remontu trybun (decyzja zostanie podjęta 

po przedstawieniu przedmiotowego kosztorysu). 
                     Ponadto Burmistrz Barlinka zobowiązał RI do wystąpienia do wykonawcy o 

przedstawienie dokumentacji dot. zamiany zaplecza (konstrukcji) 
proponowanego budynku. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowania wniosku o 
dofinansowanie zadania w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2008-2011 pn. "Przebudowa ulicy Fabrycznej w Barlinku", wyraził 
zgodę na przygotowanie ww. wniosku oraz postanowił zawrzeć stosowne 
porozumienia z:  

             - przedsiębiorcami o partnerstwie w sprawie wspólnej realizacji ww. inwestycji 
oraz ich partycypacji w kosztach, 

             - "Holding- Zremb Gorzów" S.A. Oddział "METPOL-Barlinek" w sprawie 
ograniczenia na ulicy Ogrodowej ruchu drogowego związanego z działalnością 
firmy, 

             - Zarządem Dróg Wojewódzkich w Koszalinie w sprawie poprawy warunków 
ruchu drogowego na ulicy Ogrodowej. 

               Ponadto Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na zlecenie wykonania oceny 
ekonomicznej efektywności ww. inwestycji. 

12. Burmistrz Barlinka przyjął proponowany harmonogram prac związanych z 
zadaniem pn. „Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno-
socjalnym przy ulicy Sportowej w Barlinku”, natomiast co do zasad 
funkcjonowania obiektu po zakończeniu realizacji inwestycji, postanowił: 

   - na podstawie stosownego protokołu, wyłączyć boisko piłkarskie z 
administrowania przez PGK Sp. z o.o. z dniem 01 października 2009 r., 

   - zorganizować spotkanie z udziałem Zarządu MKS "Pogoń" oraz Zarządu PGK 
Sp. z o.o., celem poczynienia ustaleń co do dalszych form użytkowania obiektu, 

   - ponadto zobowiązał RGM do przejęcia z PGK Sp. z o.o. wszelkich umów i 
dokumentacji dot. użytkowania ww. obiektu, a także do poinformowania 
wszystkich zainteresowanych stron, iż od dnia 01 października 2009 r. wszelkie 
sprawy dot. użytkowania wspomnianego boiska, kierować należy do Burmistrza 
Barlinka. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru wykonawcy na zadanie 
"Przebudowa chodnika wzdłuż drogi gminnej - ul. Kombatantów w Barlinku" i 
postanowił przyjąć ofertę firmy TRANS COMPLEX Usługi Sprzętem 
Budowlanym i Transport Drogowy - Bartosz Kłosowski z Pyrzyc. 
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14. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z tematem dot. uzgodnienia propozycji 
istniejących oraz planowanych tras rowerowych przebiegających na obszarze 
Gminy Barlinek, która przekazana zostanie Starostwu Powiatowemu w 
Myśliborzu w celu opracowania wspólnej koncepcji sieci tras rowerowych na 
terenie powiatu myśliborskiego, powiatu gorzowskiego i powiatu Markisch-
Oderland w ramach projektu planowanego do realizacji ze środków Programu 
Interreg IV A, zobowiązał RI do zorganizowania spotkania z pracownikami 
CIT, BOK, UM oraz członkami PTTK w Barlinku, w celu omówienia 
przedmiotowej koncepcji planowanych tras rowerowych na terenie Gminy. 

15. Burmistrz Barlinka zaakceptował projekt uchwały intencyjnej w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych w 2010 roku na przygotowanie i 
realizację inwestycji polegającej na adaptacji i przystosowaniu budynku przy ul. 
Gorzowskiej 78 w Barlinku, dz. Nr 245/2 na działalność Biblioteki Publicznej i 
skierował przedmiotowy projekt uchwały do Rady Miejskiej w Barlinku. 

16. Burmistrz Barlinka wyznaczył Kierownika Referatu Inwestycji p. Janusza 
Zubyka do uczestniczenia w pracach komisji przetargowej w przetargu, które 
przeprowadzi Starostwo Powiatowe w Myśliborzu w dniu 08 września 2009 r., a 
dot. m.in. budowy drogi łączącej Górny Taras z ulicą Szosową w Barlinku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy POLCOURT S.A. z Warszawy w 
sprawie wykonania bieżni czterotorowej na terenie Boiska "Orlik 2012" przy ul. 
Leśnej w Barlinku i, po negocjacjach w ww. firmą, postanowił zlecić 
wykonanie przedmiotowej bieżni w ramach robót dodatkowych. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy POLCOURT S.A. z 
Warszawy w sprawie wyrażenia zgody na zamianę zaplecza sanitarno-
szatniowego z drewnianego na wykonany z płyt warstwowych i konstrukcji 
stalowych, przy ul. Leśnej - Boisko "Orlik 2012" i wyraził zgodę na powyższą 
zamianę. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zakupu lamp solarnych i ich 
instalacji w m. Dzikówku i w Delcie Młynówki. Burmistrz uznał przedmiotowy 
zakup za zasadny i polecił RI podjąć działania mające na celu zakup i 
zainstalowanie lampy ulicznej na skrzyżowaniu w m. Dzikówko oraz lampy 
ogrodowo - parkowej w Delcie Młynówki. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. opracowania dokumentacji 
zagospodarowania terenu na bieżnię przy PG Nr 1 w Barlinku. Po analizie 
wyraził zgodę na zlecenie opracowania dokumentacji zagospodarowania terenu 
na bieżnię Panu Derewicz na kwotę 1.500,00 zł brutto. 

21. Burmistrz Barlinka polecił RI podjąć działania mające na celu doświetlenie m. 
Wilcze. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. oświetlenia 
terenu potartacznego przy ul. Jeziornej 7B. Wspólnie z PGK Sp. z o.o. 
dokonano wizji lokalnej na terenie potartacznym w w/w temacie. Ustalono, że 
zainstalowanie doraźne dwóch punktów świetlnych rozwiąże sprawę 
oświetlenia. W związku z czym Burmistrz postanowił zlecić PGK Sp. z o.o. 
zainstalowanie dwóch punktów świetlnych na ul. Jeziornej na terenie 
potartacznym. Ustalono kwotę prac na 1.720,00 zł. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Dzikówka z prośbą o 
wystąpienie do FOGRu w celu pozyskiwania środków finansowych na remont 
drogi w Dzikówku (od drogi Barlinek - Lipiany do drogi Barlinek - Strąpie). 
Burmistrz postanowił poinformować, iż zgodnie z nowymi zasadami naboru na 
rok 2010 istnieje możliwość złożenia tylko jednego wniosku. W celu wyboru 
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drogi, na którą ma być złożony wniosek, skierowano zapytanie do Rady 
Miejskiej i wybrano drogę od m. Osina do m. Janowo. W związku z powyższym 
wniosek sołtysa rozpatrywany będzie w kolejnych latach, zaś niezbędne 
naprawy i remonty drogi wykonywane będą na bieżąco. 

 

 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

1. Burmistrz polecił RG przygotowanie opracowania koncepcyjnego co 
zamierzamy zrobić i jak uporządkować teren w parku wiejskim w Dzikowie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru wykonawcy przyłącza 
energetycznego do Świetlicy Wiejskiej w Żydowie na podst. otrzymanych 
warunków RD-II/295/2009. Złożone zostało zapytanie ofertowe do dwóch firm. 
Na zapytanie wpłynęła jedna oferta Warsztatu Elektroenergetycznego J. Smola 
z Barlinka na kwotę 1800,00 zł brutto. Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
przedstawioną ofertę i postanowił podpisać stosowna umowę z wykonawcą 
w/w zadania. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nagród za wieńce dożynkowe. 
Burmistrz postanowił przyznać nagrody w wysokości 500,00 zł - za 1 miejsce, 
350,00 zł za 2 miejsce i 250,00 zł za 3 miejsce, natomiast za pozostałe 
przygotowane wieńce postanowił przyznać nagrodę w wysokości 100,00 zł. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją od administratorów (Barlineckie 
TBS Sp. z o.o., PGK Sp. z o.o.) nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. 
Jeziornej 7 - teren tzw. "Starego Tartaku" o stanie tej nieruchomości i sposobu 
zabezpieczenia obiektów przed dalszą dewastacją. Burmistrz zapoznał się 
również z ofertą wykonania ekspertyzy technicznej i tablicy informacyjnej o 
nieruchomości przedstawioną przez Stowarzyszenie Na Rzecz Ochrony 
Dziedzictwa "Młyn Papiernia". Burmistrz postanowił, iż kolejne decyzje 
dotyczące procedur zabezpieczenia w/w nieruchomości - terenu tzw. 'Starego 
Tartaku" podejmie po rozstrzygnięciu przetargu na tą nieruchomość, tj. po 
17.09.2009 r.  

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych - stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz 
najemcy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. kolejnego etapu procesu zbycia 
gruntu stanowiącego własność Gminy Barlinek pod garażem wybudowanym 
przez osobę fizyczną przy ul. Niepodległości w Barlinku. Rada Miejska 
wyraziła zgodę na zbycie działki nr 175/25. Rzeczoznawca majątkowy określił 
wartość gruntu na kwotę 2237,00 zł, a garażu na kwotę 7649,00 zł. Osoba 
fizyczna pisemnie zgodziła się na ustalenie ceny wywoławczej garażu w 
kwocie równej wartości garażu określonej przez rzeczoznawcę. Burmistrz 
postanowił spisać porozumienie w spr. określenia warunków w ogłoszeniu o 
przetargu przedmiotowej nieruchomości. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółami GKRPA z kontroli 
przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi za miesiąc sierpień 2009 
rok. Po zapoznaniu się postanowił wystosować pismo do właściciela obiektu 
Małej Gastronomii przy ul. Sportowej 1 w Barlinku i do wiadomości Policji, iż 
w związku z nie okazaniem zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 
naruszył określone przepisy, co wiąże się z nałożeniem stosownych sankcji. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił wystosować pismo informujące do GKRPA 
i do wiadomości właściciela restauracji Tawerna przy ul. Wodnej 2 w Barlinku, 
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iż właściciele posiadają zezwolenie na podawanie napojów alkoholowych, a 
tocząca się sprawa sądowa o cofnięcie koncesji jest obecnie w SKO w 
Szczecinie. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kłodawa. Po analizie 
Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedłożony projekt z następującymi 
uwagami:  

                   - Wzdłuż drogi powiatowej, prowadzącej z miejscowości Lipy/Lubociesz do 
Moczydła, projektowana jest na terenie Gminy Barlinek turystyczna trasa 
rowerowa - tzw. „Pętla Barlinecko-Nowogardza”. Zasadnym jest 
kontynuowanie przebiegu tras i ścieżek rowerowych na obszarze gmin 
sąsiednich. Burmistrz prosi o odpowiednie doprecyzowanie zapisów w punkcie 
„Komunikacja drogowa i piesza” (str. 58) części tekstowej projektu Studium, 
które zagwarantują utrzymanie ciągłości wskazanej wyżej trasy rowerowej na 
terenie naszych gmin . 

                    - Z rysunku projektu Studium wynika, iż nad jeziorem Lubieszewko – 
położonym  
w granicach administracyjnych Gminy Barlinek – proponuje się lokalizację 
kąpieliska. W związku z tym Burmistrz wnosi o wprowadzenie w części 
tekstowej projektu Studium zapisów podkreślających obowiązek uzgadniania 
lub powiadamiania o wszelkich przedsięwzięciach inwestycyjnych związanych 
z urządzaniem tego kąpieliska z Gminą Barlinek. 

                     - Na stronie 14 treści projektu Studium w pkt. „7.4. Wody powierzchniowe i 
podziemne” prosi o dopisanie - przynajmniej w nawiasach - przy jeziorach 
Sitno Moczydelskie i Lubieszewko, iż położone są one w granicach 
administracyjnych Gminy Barlinek. 

                     - W związku z proponowaną lokalizacją kąpieliska nad jeziorem Lubieszewko, 
które położone jest w granicach Barlinecko-Gorzowskiego Parku 
Krajobrazowego Burmistrz wnosi o wskazanie w treści odnoszącej się do 
Barlinecko-Gorzowskiego Parku Krajobrazowego, zakazów jakie obowiązują 
na terenie tego parku, w tym także ograniczeń dotyczących jezior położonych 
w jego granicach, które stanowią otwarte zbiorniki wodne. 

                        Poza powyższym Burmistrz zwrócił uwagę, iż w Rozdziale 8 
„Uwarunkowania ochrony środowiska kulturowego” nie zdefiniowano form 
ochrony w strefach „A”, „B”, „K”, a więc nie wskazano na czym ochrona 
konserwatorska w tych strefach polega. Również z uwagi na brak wyjaśnień w 
legendzie przesłanego rysunku projektu Studium w skali  1:20 000 w zakresie 
użytych oznaczeń alfanumerycznych „L2”, „L4” i „L3” - nie posiada pełnej 
informacji umożliwiającej prawidłowe przeanalizowanie proponowanych 
założeń funkcjonalnych w miejscowości Lipy, a więc w obszarze bezpośrednio 
przylegającym do granic administracyjnych Gminy Barlinek.   

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanem technicznym budynku w m. 
Moczydło 18, będącego współwłasnością Gminy Barlinek i postanowił, że: 

    - BTBS Sp. z o.o. powiadomi inspektora budowlanego, o stanie technicznym 
ww. obiektu, 

    - Gmina jako współwłaściciel, złoży ostateczną ofertę kupna nieruchomości 
zainteresowanej osobie fizycznej, 

    - RG przygotuje projekt uchwały współwłaścicieli nieruchomości w sprawie 
przeprowadzenia remontu ww. obiektu.  
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o nabycie części 
działki nr 509/1 obr. 2 m. Barlinek postanowił dokonać analizy całości 
przedmiotowego terenu pod kątem zabudowy. Ponadto zobowiązał RG do 
poinformowania wnioskodawcy, iż nie ma możliwości zbycia ww. części 
działki na jego rzecz.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM "Piast" w Barlinku o 
przyjęcie uśrednionego terminu użytkowania wieczystego terenów, 
stanowiących własność Gminy Barlinek, a będących w użytkowaniu 
wieczystym przez Spółdzielnię i podjął Zarządzenie Nr 149/2009 w sprawie 
uśrednienia terminu użytkowania wieczystego, ustalając jeden okres trwania 
użytkowania wieczystego do 2090 roku. 

12. Po zapoznaniu się ze sprawą dot. przeznaczenia działki gruntu nr 477/2 poł. w 
Barlinku przy ulicy Szpitalnej, Burmistrz Barlinka postanowił wystąpić z 
wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach zabudowy pod budownictwo 
jednorodzinne dot. ww. działki oraz przygotować przedmiotowy teren do 
sprzedaży. 

13. W związku z wydzierżawieniem działki oznaczonej w ewidencji gruntów nr 
146 o pow. 0,0200 ha, poł. w Płonnie, Burmistrz Barlinka zmienia ustalenia z 
dnia 04 czerwca 2009 r. w ten sposób, że wstrzymuje się sprzedaż ww. działki. 

14. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dot. uzgodnienia sposobu 
korzystania z nieruchomości poł. przy ulicy Odrzańskiej, stanowiącej własność 
Gminy Barlinek, zobowiązał RGM do ustalenia zasad korzystania z 
przedmiotowej nieruchomości w formie stosownych porozumień zawartych z 
właścicielami garaży znajdujących się na tym terenie. 

15. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Starostwa 
Powiatowego w Myśliborzu dot. przeniesienia na rzecz Gminy terenu, na 
którym znajduje się ujęcie wody (studnia) - działka nr 247, stanowiąca drogę 
powiatową, postanowił sprawdzić możliwość nabycia jej poprzez zasiedzenie. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia kierunków 
rekultywacji złoża kopaliny "Barlinek" eksploatowanego przez PPU J.Pakosz 
Sp. Jawna w Gorzowie Wlkp. i postanowił poinformować wnioskodawcę, iż 
zgodnie z zapisami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Barlinek, do właściciela terenu należy 
przygotowanie programu rekultywacji. Ponadto należy zaproponować, ze 
względu na bliskie sąsiedztwo zabudowy wielorodzinnej, kierunek rekultywacji 
zadrzewieniowy, parkowy. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustanowienia kierunków 
rekultywacji w m. Płonno i postanowił podtrzymać zapisy dot. kierunków 
rekultywacji wskazane w Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barlinek. 

18. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży poł. w Barlinku przy ul. 
31-go Stycznia. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem dot. dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży nieruchomości poł. w m. Żelice gm. Barlinek, dz. nr 177/4 
po drugim negatywnym przetargu i postanowił ogłosić kolejny przetarg na 
sprzedaż przedmiotowej nieruchomości, maksymalnie obniżając cenę do 50% 
jej wartości. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem dot. dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży nieruchomości poł. w m. Mostkowo gm. Barlinek, dz. nr 
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52/29 po drugim negatywnym przetargu i postanowił wstrzymać procedurę 
sprzedaży. 

21. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży poł. w Barlinku na "Górnym 
Tarasie". 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem dot. dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży działki gruntu poł. w Barlinku przy ul. Fabrycznej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów nr 567/1 po pierwszym negatywnym 
przetargu i postanowił ogłosić drugi przetarg na sprzedaż przedmiotowej 
nieruchomości, ustalając jej cenę wywoławczą z pierwszego przetargu. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem dot. dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży działki gruntu poł. w Barlinku przy ul. Moniuszki, 
oznaczonej w ewidencji gruntów nr 277/4 po pierwszym negatywnym 
przetargu i postanowił ogłosić drugi przetarg na sprzedaż przedmiotowej 
nieruchomości, ustalając jej cenę wywoławczą z pierwszego przetargu. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem BTBS Sp. z o.o. spisanym na 
okoliczność przeglądu lokalu mieszkalnego nr 1 wraz z przynależnościami w 
budynku w m. Dzikowo 15 w związku z wnioskiem PKP w Szczecinie o jego 
przejęcie przez Gminę, i w oparciu o przedmiotowy protokół, nie wyraził 
zgody na przejęcie ww. lokalu. 

25. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się nowymi operatami szacunkowymi dot. 
działek przejmowanych przez Gminę od PKP Szczecin, dostarczonymi przez 
rzeczoznawcę, postanowił przejąć przedmiotowe nieruchomości. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Sportowego "Iskra" w 
Lutówku dot. zmiany Zarządzenia Nr 103/2009 Burmistrza Barlinka z dnia 04 
czerwca 2009 roku w sprawie określenia warunków korzystania i zasad 
odpłatności z tytułu wynajmowania świetlic wiejskich stanowiących własność 
Gminy Barlinek i postanowił poinformować ww. Klub, iż pierwszeństwo do 
korzystania z przedmiotowych świetlic mają publiczne potrzeby wsi, o czym 
rozstrzyga Sołtys. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. pomocy pogorzelcowi z 
Dzikowa i postanowił poinformować OPS w Barlinku o zaistniałej sytuacji. 
Ponadto postanowił wystosować pismo do Sołtysa wsi Dzikowo o podjęcie 
bardziej aktywnych działań w celu nawiązania współpracy w przedmiotowej 
kwestii z OPS w Barlinku i objęcia opieką ww. pogorzelca.  

28. Burmistrz Barlinka zaakceptował projekt uchwały Rady Miejskiej w Barlinku 
w sprawie ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką na terenie Gminy Barlinek przeznaczonych do wydania w 
2010 roku i ustanawiając 5 sztuk nowych licencji, skierował powyższy projekt 
uchwały do RM w Barlinku. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Wójta m. Dolice o 
przystąpieniu do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Dolice i postanowił nie składać 
wniosków do powyższej zmiany przedmiotowego Studium. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zmiany MPZP na "Stary Tartak" i 
postanowił przyjąć powyższy projekt zmian MPZP na tzw. "Stary Tartak" oraz 
skierować przedmiotowy projekt do opiniowania i uzgadniania z właściwymi 
organami i instytucjami bez ponownego kierowania go do zaopiniowania przez 
Gminną Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną. 
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     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr 
zawarcia porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim dot. utrzymania i 
konserwacji grobów i cmentarzy wojennych w Gminie Barlinek. Burmistrz 
zaopiniował projekt pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. rezygnacji z 
przedłużenia umowy dzierżawy na część działki nr 35/5 i jednocześnie z drugim 
wnioskiem z prośbą o zawarcie umowy na w/w działkę z nowym dzierżawcą. Po 
analizie Burmistrz wyraził zgodę na rezygnację z dzierżawy w/w terenu z 
jednoczesnym podpisaniem nowej umowy dzierżawy z nowym dzierżawcą. W 
związku z czym Burmistrz podjął zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę do lat 3, stawka czynszu zgodnie z 
zarządzeniem nr 36/2008 r. z późniejszymi zmianami z 12 marca 2009 r. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. części 
nieruchomości ozn. działką nr 774/6 o pow. ok. 272 m2 obr. 2 Barlinka. Burmistrz 
postanowił poinformować zainteresowanych, iż nie wyraża zgody na dzierżawę 
w/w terenu, gdyż obecnie analizowany jest sposób zagospodarowania całości 
wskazanego terenu. Po analizie sposobu zagospodarowania przedmiotowy 
wniosek zostanie ponownie rozpatrzony.  

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
wydzierżawienie pomieszczenia po byłej hydroforni w m. Jarząbki na działce nr 
86/4. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż wyraża 
zgodę na korzystanie z przedmiotowej nieruchomości w formie umowy dzierżawy. 
Jednocześnie zaznacza, iż umowa na dzierżawę nie jest zgodą na pobór wody. W 
tej kwestii należy uzyskać odrębne stosowne pozwolenie. 

5. Burmistrz Barlinka przyjął sprawozdanie z utrzymania czystości i porządku w 
Gminie Barlinek, nakazując jednocześnie RGM.V uzupełnić przedmiotowe 
sprawozdanie o: 

    - wnioski i ocenę wykonania zadań w zakresie poszczególnych punktów, 
    - problemy, jakie wynikają z obowiązującego systemu prawnego i ewentualne 

propozycje ich rozwiązania, 
    - dane liczbowe dot. wykonania poszczególnych zadań. 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PWK "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku 

w sprawie dofinansowania różnicy w kosztach wykonania dokumentacji 
projektowej pn. "Rozbudowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej na terenie 
wsi Mostkowo i Rychnów" i wyraził zgodę na przekazanie środków na ww. cel. 

7. Burmistrz Barlinka przyjął informacje gminnych spółek prawa handlowego: BTBS 
Sp. z o.o., PEC Sp. z o.o. , PGK Sp. z o.o. na temat ich działalności i skierował je 
do RM, zgodnie z harmonogramem pracy Rady Miejskiej w Barlinku. 

8. Burmistrz Barlinka upoważnił Prezesa PWK "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku do 
dokonywania w swoim imieniu uzgodnień dokumentacji technicznej w zakresie 
kanalizacji deszczowej. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PUH ADAMPOL Pracownia 
Projektowa w Gorzowie Wlkp. o uzgodnienie koncepcji przebiegu trasy 
projektowanego odcinka kanalizacji deszczowej w m. Rychnów i postanowił 
przyjąć powyższą koncepcję przebiegu trasy przedmiotowej kanalizacji bez uwag. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o cesję umowy 
dzierżawy na rzecz nabywcy kiosku i nie wyraził zgody na przedmiotową cesję. 
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uchwałą nr 7 BTBS Sp. z o.o. dot. Wspólnoty 
Mieszkaniowej nieruchomości poł. w Barlinku przy ul. Tunelowej 16 w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie czynności przekraczających zakres zwykłego 
zarządu - budowa schodów zewnętrznych do ogrodu wraz wykonaniem otworu 
drzwiowego w miejsce okna i nie wyraził zgody na budowę przedmiotowych 
schodów, z uwagi na to, iż zakłóciłyby one obecny ład architektoniczny. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zaleceniem Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Myśliborzu dot. wykonania zabezpieczeń piaskownic i postanowił 
poinformować Inspektora, iż piasek w piaskownicach jest systematycznie 
wymieniany co roku oraz że wszędzie, gdzie znajdują się place zabaw dla dzieci 
obowiązuje zakaz wprowadzania psów. Natomiast ze względu na rozmiary 
piaskownic oraz z przyczyn technicznych, niemożliwym jest wykonanie 
sugerowanych pokryw osłaniających piasek.  

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. konkursu Szkoła dla 
Środowiska - Lider ekologii w roku szkolnym 2008-2009. Na konkurs wpłynęły 
inf. z dwóch szkół SP Nr 1 przy ul. Jeziornej i PG Nr 2 przy ul. Kombatantów. Po 
analizie zdecydowano, iż Liderem szkolnej ekologii w roku 2008/2009 zostało PG 
Nr 2. W związku z tym Burmistrz postanowił ufundować nagrody z GFOŚiGW. 
Za zajęcie I miejsca 1000,00 zł a dla SP Nr 1 za zajęcie II miejsca - 800,00 zł. 

14. Burmistrz Barlinka zobowiązał inspektora RGM do przygotowania i 
przedstawienia planu przeglądów (programu działania) w zakresie porządku i 
utrzymania czystości na terenie miasta. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
skierowanie projektów uchwał do Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek na czas 
nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Burmistrz zapoznał się z 
przedmiotowym wnioskiem i postanowił skierować stosowne projekty uchwał dot. 
dzierżaw określonych nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek na 
czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie zgody na 
proponowany przebieg projektowanej sieci kanalizacyjnej, sanitarnej, tłocznej oraz 
sieci wodociągowej w miejscowości Lutówko, Osina, Jaromierki i na osiedlu 
górny Taras. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił 
skierować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej w spr. ustalenia 
nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz Przedsiębiorstwa Wodno - 
Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. rezygnacji z 
dzierżawy: gruntu o łącznej pow. 0,5524 ha, stanowiące nieruchomości oznaczone 
w ewidencji gruntów działkami nr 267/1, 267/2, 267/3, 267/4 oraz gruntu o łącznej 
pow. 2,3100 ha, stanowiące nieruchomości oznaczone w ewidencji gruntów 
działkami nr 262/3, 262/4, 262/5, 262/6, 262/7, 262/8, 262/9, 262/10, 262/11, 
262/12, 262/13. Burmistrz wyraził zgodę na rozwiązanie umowy oddania w 
dzierżawę w/w nieruchomości za porozumieniem stron. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. decyzji w spr. wprowadzenia 
zmian do uchwały "porządkowej" w sprawie "czipowania" psów. W związku z 
tym, iż tylko jedna Komisja Rady Miejskiej zajęła stanowisko, Burmistrz 
postanowił ponownie skierować wniosek w w/w sprawie do Komisji Rady o 
zajęcie stanowiska. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o 
wyrażenie zgody na ustawienie stoisk handlowych w dniach 30.10.09 - 01.11.09. 
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w parku przy ul. Gorzowskiej w Barlinku wzdłuż alei polbrukowej. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę na proponowana przez przedsiębiorstwo organizację 
handlu, pod warunkiem, że PGK Sp. z o.o. odpowie za ewentualne szkody wynikłe 
z prowadzonego handlu. Jednocześnie Burmistrz polecił dokonanie przeglądu 
wskazanego terenu przed i po 1-wszym listopada b/r. Zobowiązał również PGK 
Sp. z o.o. do przedstawienia propozycji znakowania miejsc parkingowych na w/w 
okres czasu. Polecił wystosować pismo do dyrektora ZSP nr 2 przy ul. Jeziornej z 
zapytaniem o udostępnienie boiska na cele parkingowe we wskazanym okresie 
czasu. 

 
 

V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

1. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. rozstrzygnięcia otwartego konkursu 
ofert na realizację w 2009 roku zadania publicznego z zakresu upowszechniania 
kultury fizycznej i sportu. 

2. Burmistrz Barlinka postanowił, że wszystkie wnioski i zapytania kierowane do 
Burmistrza podczas sesji Rady Miejskiej w Barlinku oraz podczas prac komisji Rady, 
będą przedstawiane przez Kierownika Referatu Organizacyjnego na najbliższym 
posiedzeniu z zespołem kierowniczym, gdzie będą omawiane i dekretowane, a 
następnie przekazywane bezpośrednio odpowiednim kierownikom referatów. Także 
wnioski i zapytania kierowane do kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 
będą przekazywane poprzez Kierownika Referatu Ogólnoorganizacyjnego. 
Obowiązującym terminem na udzielenie odpowiedzi jest termin 14 dni od dnia 
zgłoszenia wniosku lub zapytania, a odpowiedzialnymi za dotrzymanie tego terminu 
będą kierownicy referatów, którym przedmiotowe wnioski i zapytania zostały 
przekazane. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ANR ze Szczecina z prośbą o zgodę na 
współpracę w zakresie dostępu do informacji o obrocie nieruchomościami z Zasobu 
WRSP i umieszczenie na stronie internetowej Urzędu miejskiego linka do strony 
internetowej ANR. Po analizie Burmistrz pozytywnie rozparzył wniosek i wyraził 
zgodę na powyższe. 

 

 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na usługi transportowe w 
zakresie dowozu i odwozu uczniów do przedszkola, szkół podstawowych i 
gimnazjów z terenu gminy Barlinek, sprawowania opieki nad uczniami 
dowożonymi w roku szkolnym 2009/2010. Na w/w przetarg wpłynęły cztery 
oferty. Burmistrz Barlinka postanowił unieważnić przedmiotowe postępowanie, 
gdyż cena najkorzystniejszej oferty przewyższała kwotę, którą zamawiający może 
przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Burmistrz postanowił ponownie 
ogłosić przetarg na usługi transportowe w zakresie dowozu i odwozu uczniów do 
przedszkola, szkół podstawowych i gimnazjów z terenu gminy Barlinek, 
sprawowania opieki nad uczniami dowożonymi w roku szkolnym 2009/2010, tym 
samym ustalając skład komisji przetargowej w osobach: Cz. Kowalczyk, A. 
Pietrzak, B. Nowicka, W. Stawicka. Jednocześnie Burmistrz wyraził zgodę na 
zawarcie umowy z panem M. Mularczykiem na dowozy szkolne w roku szkolnym 
2009/20101 na okres miesiąca czasu od 01.09.2009 do 30.09.2009 r. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją podpisania umowy na świadczenie 
usług transportowych polegających na dowozie wychowanków z Gminy Barlinek 
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do Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom "Bratek" i wyraził zgodę na realizację ww. 
zadania przez wybranego wykonawcę. Wartość ww. zamówienia ma wynieść 
6000,00 zł. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Dyrektora Publicznego Gimnazjum Nr 
2 w Barlinku dot. przyznania 10 godzin na pozalekcyjne zajęcia sportowe SKS na 
rok szkolny 2009/2010 i zobowiązał ROś do przygotowania informacji na temat 
występowania ww. problemu we wszystkich szkołach gminnych oraz do 
zorientowania się co do możliwości pozyskania dodatkowych środków na ten cel 
poprzez różnego rodzaju programy unijne. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem porozumienia pomiędzy Gminą 
Barlinek, a Zachodniopomorską Wojewódzką Komendą OHP w Szczecinie dot. 
najmu pomieszczeń, organizacji i finansowania Gimnazjum dla Dorosłych w 
Barlinku. Zaopiniował go pozytywnie i postanowił podpisać. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o przyznaniu środków finansowych 
z edycji programu rządowego "Radosna szkoła" na sfinansowanie zakupu pomocy 
dydaktycznych do miejsca zabaw w szkołach. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. programu rządowego "Place 
zabaw przed szkołą". Burmistrz zobowiązał ROś. do przedstawienia informacji 
dyrektorom szkół z prośbą o potwierdzenie zainteresowania w/w programem. W 
przypadku zainteresowania dyrektorzy wini złożyć stosowny wniosek do 
Skarbnika Gminy Barlinek o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie w 
wysokości 50 % ogólnego kosztu budowy placu zabaw przed szkołą. 

 
 

  VIII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
1. Burmistrz Barlinka zobowiązał inspektora ds. sportu BOK oraz RI.IV i RI.IX do 

zorganizowania małej imprezy sportowej dla dzieci, z okazji otwarcia nowej drogi 
przy ulicy Widok w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. organizacji imprezy pn. 
"Zakończenie lata" i postanowił: 

        - w kwestii zabezpieczenia Rynku oraz ograniczenia ruchu drogowego podczas 
trwania imprezy odpowiedzialny będzie Referat Inwestycji UM, 

        - w przedmiocie pomocy technicznej (rozkładanie i składanie namiotów, sceny, 
ławeczek i innego sprzętu ciężkiego) odpowiedzialny będzie Prezes PGK Sp. z 
o.o. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. Burmistrz spotkał się z dyrektorem firmy Metpol Barlinek nt. partycypacji firmy w 

kosztach modernizacji ulicy Fabrycznej w Barlinku. 
2. Odbyło się zebranie z sołtysami 
3. Burmistrz dokonał przeglądu wszystkich placówek oświatowych pod kątem 

przygotowania ich do roku szkolnego 2009/2010. 
4. Odbyło się spotkanie z sołtysem wsi Mostkowo nt bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w Mostkowie oraz zagospodarowania zieleni. 
5. Odbyło się spotkanie ze współwłaścicielami Wspólnoty Rynek 9 w spr. 

zabezpieczenia i remontu budynku. 
6. Burmistrz spotkał się z przewoźnikami świadczącymi usługi dowozu dzieci do 

szkół w spr. świadczenia ich usług w nowym roku szkolnym 2009/2010. 
7. Burmistrz spotkał się z kierownikiem Ośrodka Szkolenia i Wychowania w 

Barlinku oraz Dyrektorem gimnazjum dla Dorosłych w spr. zasad współpracy w 
zakresie prowadzenia i funkcjonowania tej szkoły. 

8. Odbyło się spotkanie założycielskie Lokalnej Organizacji Turystycznej w Barlinku 
9. Burmistrz Barlinka wraz z delegacją Eksjo i Prenzlau uczestniczył w Święcie 

Wrzosów w Schneverdingen oraz wyborze Królowej Wrzosów. 
10. 1 września odbyły się uroczystości patriotyczne na Rynku Miejskim oraz w PG Nr 

1 im. Bohaterów Westerplatte związane z obchodami 70 Rocznicy Wybuchu II 
Wojny Światowej. W uroczystościach udział wzięły poczty sztandarowe, służby 
mundurowe z gminy Barlinek, instytucje oraz Kampania honorowa Wojska 
polskiego z Choszczna. 

11. 1 września uroczyście została otwarta zmodernizowana ulica Widok w Barlinku. 
12. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu lokalnych grup rybackich, które odbyło się w 

Urzędzie marszałkowskim w szczecinie nt. budowania strategii i przygotowania 
wniosków unijnych n sfinansowanie projektów LGR. 

13. W szczecinie odbyła się inauguracja projektu finansowanego ze środków Unii 
europejskiej "Dobre prawo- dobra gmina", gdzie gmina Barlinek jest partnerem 
firmy Inbit. 

14. Odbyło się spotkanie z Zarządem MKS Pogoń w spr. modernizacji Stadionu 
Miejskiego. 

15. Podpisano porozumienie nt. finansowania modernizacji ulicy fabrycznej z 
przedsiębiorcami korzystającymi z tej ulicy. 

16. W Żydowie odbyło się zebranie wiejskie poświęcone głównie zagrożeniom dla 
mieszkańców wsi przez funkcjonującą tam tuczarnię świń. 

17. W Strąpiu odbyły się coroczne dożynki gminne. 
18. Burmistrz spotkał się z dzierżawcami Pensjonatu Pod Sosnami w spr. mijającego 

sezonu turystycznego, wykonanych prac na obiekcie w tym roku oraz zasad ich 
rozliczeń jak również wstępnych uzgodnień dot. zakresu rzeczowego prac 
planowanych w roku 2010. 

19. Odbyło się spotkanie Komitetu Organizacyjnego 30 Biegów Leśnych w PG Nr 1 
w Barlinku. 

20. Uczestniczono w Dniu Otwartym Caparo Bomet w Barlinku. 
21. Odbyły się ćwiczenia pożarowe jednostek OSP z gminy Barlinek w Dziedzicach i 

Strąpiu. W ćwiczeniach udział wzięli członkowie straży pożarnej ze 
Schneverdingen. 
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22. Odbyły się dożynki wiejskie w Moczkowie i Dziedzicach. 
23. Barlineckie Koło, Polskiego Związku Wędkarskiego nr 2 „Troć” obchodziło 25 

lecie istnienia. 
24. Na Rynku miejskim w Barlinku jak co roku odbył się festyn Pożegnania Lata i 

wybory królowej spiżarni. 
25. Burmistrz spotkał się ze studentem wydziału architektury US w spr. 

zagospodarowania planowanego ronda przy ul. Niepodległości- Gorzowska. 
26. Odbyło się spotkanie z dyrekcją PG Nr 1 w spr. budowy bieżni. 
27. Odbyło się spotkanie konsultacyjne z przewodniczącym Rady Miejskiej, radnymi i 

sołtysami w zakresie projektu, który będzie przedmiotem do Funduszu Spójności. 
 


